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Inleiding 
Per brief van 22 februari 2022 heeft Tanja Eekhuis van de fractie van de PvdA uw 
college een aantal schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over 
mishandelingen door jongerengroepen. Bijgaand treft u de beantwoording aan. 
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Deventer, 22-02-2022

Geacht College,

Donderdag 17 februari jl. stond er een artikel in de Stentor over een groep jongeren die 

willekeurige voorbijgangers mishandelt.

 

Uitgaande van de correcte weergave van de incidenten maak de PvdA-fractie zich hier 

zorgen over. 

Dit soort gedrag wordt niet getolereerd in onze Gemeente en daarom zijn wij een groot 

voorstander van een concreet en snel uitgevoerd 'lik-op-stuk'-beleid, het moet een 

leermoment voor de daders zijn. 

Volgens de PvdA moet er eerst zorg zijn voor de slachtoffers en moet het gewelddadig 

gedrag bestraft worden.

Vervolgens is het tijd voor gerichte, brede en duurzame inzet om de daders (terug) op het 

goede pad te krijgen.

Wij hebben n.a.v. het krantenartikel de volgende vragen:

1- Welke aandacht/zorg is er voor de slachtoffers?

2- Is er vanuit gemeentewege contact gezocht met de slachtoffers van dit geweld?

3- Wat wordt er concreet gedaan om de rust op straat terug te krijgen?

4- Is er lik-op-stuk beleid gevoerd en zo ja, op welke manier?

5- Staan deze incidenten op zich, of is er sprake van een toename van geweldsincidenten 

zoals deze?

6- In geval van een toename, wat betekent dat dan voor de uitvoering van ons huidige 

veiligheidsbeleid?

7- Beschikt de politie over voldoende capaciteit om deze vormen van geweld adequaat te 

bestrijden?

8- Is jongerenwerk voldoende toegerust om met deze raddraaiers aan de slag te gaan? Zijn 

er nog andere partijen die hier een rol kunnen pakken?

Met vriendelijke groet,

Namens de fractie van de PvdA 

Tanja Eekhuis 

tm.eekhuis@deventer.nl
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S. van der Putt Schriftelijke vragen ex art 46 RvO 
contactpersoon onderwerp

Geachte mevrouw Eekhuis,

In uw brief van 22 februari jl. hebt u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over 
mishandelingen door jongerengroepen. Ons antwoord is als volgt.

Vraag 1 

Welke aandacht/zorg is er voor de slachtoffers?

Antwoord
De politie heeft slachtoffers en getuigen opgeroepen zich te melden bij de politie. Zowel voor slachtoffers als 
getuigen is slachtofferhulp beschikbaar.

Vraag 2
Is er vanuit gemeentewege contact gezocht met de slachtoffers van dit geweld?

Antwoord
Nee, zorg voor slachtoffers is één van de taken van de politie. Na een aangifte is het voor slachtoffers 
mogelijk om in contact te komen met Slachtofferhulp Nederland. Zij informeren, adviseren en begeleiden 
slachtoffers tijdens het politieonderzoek. Zo informeren zij slachtoffers bijvoorbeeld of de aangifte leidt tot een 
strafzaak. Na ernstige incidenten neemt de burgemeester contact op met slachtoffers of nabestaanden. Dat 
was bij deze incidenten niet aan de orde.

Vraag 3
Wat wordt er concreet gedaan om de rust op straat terug te krijgen?

Antwoord
Onderzoek door de politie heeft opgeleverd dat een groot deel van de groep in beeld is. Er wordt een 
persoonsgerichte aanpak uitgevoerd, met maatregelen zoals een stopgesprek, waarschuwing van de 
burgemeester en uiteindelijk strafrechtelijke- en/of bestuursrechtelijke maatregelen.

Daarnaast is er naar aanleiding van de heropening van de (nacht)horeca extra aandacht om het uitgaan 
gastvrij en veilig te laten verlopen. Er is door de gemeente en politie een veiligheidsbijeenkomst voor 
ondernemers en portiers georganiseerd en er worden door de horeca extra beveiligers ingezet.



Vraag 4
Is er lik-op-stuk beleid gevoerd en zo ja, op welke manier?

Antwoord
Ja. De politie onderzoekt de beelden van de twee geweldsincidenten en roept getuigen op om zich te melden. 
Mogelijkheden voor strafrechtelijke vervolging worden door de politie en het OM onderzocht. Eén verdachte is 
inmiddels aangehouden. Een groot deel van de groep is in beeld en de aanpak is door de lokale 
gezagsdriehoek geprioriteerd.

Vraag 5
Staan deze incidenten op zich, of is er sprake van een toename van geweldsincidenten zoals deze?

Vraag 6
In geval van een toename, wat betekent dat dan voor de uitvoering van ons huidige veiligheidsbeleid?

Antwoord op vragen 5 en 6 
Nee, er is op dit moment geen sprake van een structurele toename van geweldsincidenten. Het gaat dit jaar 
om 2 geweldsincidenten door enkele individuen binnen een groep, die regelmatig van samenstelling wisselt

Vraag 7
Beschikt de politie over voldoende capaciteit om deze vormen van geweld adequaat te bestrijden?

Antwoord
Ja, het horecateam van de politie is sinds 18 februari jl. weer actief in de standaard bezetting. Het horecateam 
is tijdens de horeca-uren continue in de binnenstad aanwezig en werkt conform een protocol. Proactief, 
zichtbaar en repressief bij overlast zijn daarbij de uitgangspunten. 

Vraag 8
Is jongerenwerk voldoende toegerust om met deze raddraaiers aan de slag te gaan? Zijn er nog andere 
partijen die hier een rol kunnen pakken?

Antwoord
Ja, we voeren een integrale aanpak op het gebied van zorg, strafrechtelijke- en bestuurlijke handhaving uit. 
Het doel is om (gewelds)incidenten te voorkomen en daders te vervolgen. Iedereen moet veilig kunnen 
uitgaan in de binnenstad. De meerwaarde van de integrale aanpak is dat verschillende partijen oplossingen 
zoeken vanuit diverse invalshoeken welke elkaar aanvullen. Het gaat hierbij om de politie, Zorg- en 
Veiligheidshuis, BZT, jeugdnetwerken en de gemeente. De jeugdnetwerken, waar het jongerenwerk 
onderdeel van is, participeren met als doel om jonge aanwas bij de groep proberen te voorkomen.

Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer,
de secretaris, de burgemeester,

M.A. Kossen R.C. König
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